
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
ze dne 6. června 2007 

 
 

Přítomni: Kristýna Cílková, Vratislav Černý,  Petr Dub, DiS., ak. mal. Vladimír Merta,  
                Mgr.Veronika Psotková, prof. ak.mal. Peter Rónai, prof. ak.soch. Tomáš Ruller, 
                         prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., 
Omluveni: prof.ak.mal.Martin Mainer,  doc. Mgr. Jana Preková,, ak. mal. Margita Titlová 
Nepřítomni:  
Hosté:               Mgr. Jaroslava Bílá, doc. akad. soch. Michal Gabriel 

 
Program zasedání : 
 
1.  Schválení programu (ak.mal. Merta); 
2.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 9. 5. 2007 (ak.mal. Merta); 
3. Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel ); 
4. Projednání a schválení UR FaVU (ak.mal. Merta); 
5. Představení přizvaného účastníka jednání (čl. 11, odst. 3 VJŘ FaVU VUT v Brně), (prof. Sedlák); 
6. Slib senátora (prof. Sedlák); 
7. Volba člena studentské komory do EK AS FaVU (prof. Sedlák); 
8. Zpráva ze zasedání AS VUT (p. Dub, DiS, doc. Kvíčala, PhDr. Spoustová); 
9. Zpráva o hospodaření AS FaVU (Mgr. Bílá); 
10. Schválení investic a neinvestic (Mgr. Bílá); 
11. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal. Merta); 
12. Různé  
 
Ad 1.  Schválení programu  (ak.mal. Merta); 
 
Mgr. Psotková  navrhuje do různého zahrnout návštěvu studentů kresby a vedoucího Ateliéru kresba doc. Daňka. Prof. 
Ruller navrhuje  do různého projednání výjezdů pedagogů a směrnice k doktorandskému studiu. 
Doc. Gabriel navrhuje  rozšířit program o projednání a schválení návrhu  na zřízení (obnovení) pracoviště Kabinetu 
večerního kreslení. 
Ak. mal. Merta navrhuje přiřadit k programu  projednání  Směrnici děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách 
přijímacího řízení na akademický rok 2008/2009 -  za bod 8. 
 
Hlasování: 
Pro: 6  
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 2.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 9. 5.2007 (ak.mal. Merta); 
 
Studentka Cílková poukazuje na to, že není v minulém zápise zapsána mezi  omluvené. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
Ad. 3. Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
 
Doc. Gabriel informuje o právě probíhající návštěvě ELIA.  
Děkan předložil senátorům koncepci galerie, viz přílohu č. 1,  která bude senátorům rozeslána e-mailem. 
 
Na  zasedání AS se dostavil prof. Sedlák. 
 
Děkan předložil senátorům ke schválení a projednání Návrh na zřízení (obnovení) Kabinetu večerního kreslení,viz 
přílohu č. 2. 
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Hlasování: 
Pro: 7 
Zdržel se: 0 
Proti ¨: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 4.  Představení přizvaného účastníka jednání (čl. 11, odst. 3 VJŘ FaVU VUT v Brně ), (prof. Sedlák); 
 
Místopředseda AS informuje členy AS o rezignaci studenty Zuzany Musilové na post člena 
AS FaVU. 
Na základě výsledků voleb konaných dne 19. 4. 2006 do volebního okrsku Fakulta výtvarných umění VUT v Brně 
postupuje jako náhradník  na její místo Vratislav Černý,  student z  ateliéru socha II. Vratislav Černý byl písemně 
o tomto vyrozuměn předsedou a zároveň přizván na zasedání AS FaVU dne 6. 6.  2007 ke složení  slibu senátora. 
 
Ad 5.  Slib senátora (prof. Sedlák); 
 
Senátor Vratislav Černý složil slib senátora, který stvrdil svým podpisem, viz přílohu č. 3.  Senátor obdržel CD 
s platnými předpisy v elektronické  a písemné podobě. 
 
Ad 6.  Volba člena studentské komory do EK AS FaVU (prof. Sedlák); 
 
P. Dub navrhuje Vratislava Černého na člena studentské komory do EK AS FaVU. 
Ze zasedání se vzdálil prof. Rónai. 
 
Hlasování: 
Pro: 5 
Zdržel se: 2 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
Ad 7.  Projednání a schválení UR FaVU (ak.mal. Merta); 
 
Senátorům byly předloženy doc. Gabrielem návrhy na složení Umělecké rady FaVU, viz přílohu č. 4. 
Ak. mal. Merta po dohodě se senátory určil způsob hlasování: pořadové číslo u navrhovaného člena  zakroužkovat 
v případě souhlasu, v případě nesouhlasu číslo zakřížkovat, pokud nebude uveden ani jeden ze znaků – hlasování bude 
považováno za zdržení se. Ke každému navrhovanému členovi UR proběhlo hlasování zvlášť. 
 
Interní členové: 
 
Hlasování o návrhu – prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc.: 
Pro: 5 
Zdržel se: 3 
Proti: 0 
 
Návrh schválen. 
 
Hlasování o návrhu – doc. MgA. Petr Kvíčala: 
Pro: 6 
Zdržel se: 1 
Proti: 1 
 
Návrh schválen. 
 
Hlasování o návrhu – Mgr. Václav Houf: 
Pro: 3 
Zdržel se: 2 
Proti: 3 
 
Návrh neschválen. 
 



 

 3

Externí členové: 
 
Hlasování o návrhu – doc.PaedDr. Radek Horáček: 
Pro: 5 
Zdržel se:2 
Proti: 1 
 
Návrh schválen. 
 
Hlasování o návrhu – Jiří Kovanda: 
Pro: 4 
Zdržel se: 2 
Proti: 2 
 
Návrh neschválen. 
 
Ad 8.  Zpráva ze zasedání AS VUT (p. Dub); 
 
Petr Dub přečetl zprávu  ze zasedání  AS VUT, kterou vypracovala a pro senát připravila dr. Spoustová.  
 
AS bere na vědomí zprávu ze zasedání AS VUT přednesenou p. Dubem. 
 
Ad 9. Směrnice děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách přijímacího řízení na akademický rok 2008/2009;  
 
Prof. Ruller předal senátorům Zápis ze druhé schůzky pedagogů z Údolní 19, vypracovanou doc. Prekovou. Zápis 
obsahoval připomínky k projednávané směrnici o přijímacím řízení, viz přílohu č. 5. 
Pí Uhrínová předložila senátorům k projednání a schválení Směrnici děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách 
přijímacího řízení na akad.rok 2008/2009. 
Na AS byly vzneseny některé připomínky   ke směrnici. Prof. Ruller poukazuje na to, že ve směrnici nenašel žádné 
změny oproti loňskému roku. Prof. Rónai  nevidí ve  směrnici žádný kvalitativní rozdíl. 
Dle prof. Rullera nebyly do dokumentu zahrnuty připomínky z přijímacího řízení v loňském roce. Prof. Ruller navrhuje 
problém ústních pohovorů vyřešit na užším grémiu. Petr Dub se staví  proti tomuto postupu při schvalování směrnice. 
Senát projednal předloženou směrnici děkana. Legislativní komise projedná připomínky a zařadí je k této směrnici 
děkana. 
Běží předkládací lhůta, ke směrnici proběhne hlasování na příštím mimořádném zasedání AS. 
 
Ad 10.  Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá); 
 
Pí tajemnice seznámila AS se zprávou o hospodaření: 
Čerpání: spoje: 33 %; poštovné 50%; drobný hmotný majetek 50%. 
Projevil se velký nárůst stipendií; výnosy a tržby z prodeje služeb činí 10%. 
 
AS FaVU bere na vědomí  zprávu o hospodaření přednesenou Mgr. Bílou. 
 
Ad 11. Investice, reinvestice (Mgr. Bílá); 
 
Dle informace Mgr. Bílé byly požadavky investic projednány na Radě informačních systémů.  
9 položek zde bylo schváleno, z toho jsou již 4 objednané. 
Požadavky na hospodaření s fondy předložila Mgr. Bílá senátorům k nahlédnutí. 
 
Ad 12.  Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal. Merta); 
 
Termín příštího mimořádného zasedání AS FaVU se stanovuje na 27. 6. 2007 v 10.00 hodin. 
 
Hlasování: 
Pro: 8 
Zdržel se: 1 
Proti: 0 
 
Přijato. 
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Ad 13.  Různé 
 
Na jednání AS se dostavil vedoucí Ateliéru kresba doc. Daněk, který přečetl senátorům dopis o situaci v Ateliéru kresba 
viz přílohu č. 6. 
Na jednání AS se dostavili zástupci studentů Ateliéru Kresba. Studenti se o výběrovém řízení na vedoucího Ateliéru 
kresba dozvěděli z webových stránek. Studenti na senátě vznesli obavy jak s nimi bude naloženo v případě zrušení 
jejich Ateliéru. 
Děkan v minulosti přislíbil, že v případě zrušení Ateliéru kresba, bude o studenty postaráno a zároveň slibuje , že po 
ukončení konkurzu se děkan setká se studenty. 
Zástupci studentů Ateliéru kresba a ved. Ateliéru kresba položili otázku senátorům, zda bylo oficiální formou na senátě 
projednáno zrušení Ateliéru kresba. Ak. mal. Merta odpovídá, že senát nedostal  od děkana k projednání žádný 
předložený dokument týkající se zrušení Ateliéru kresba.  
 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval: ak. mal. Vladimír Merta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


